
Referat styremøte 12. mars 2024 

Til stede: Lasse Skalle, Trine Alsos, Ingvild Osdal, Bjørn Harald Berg, Ole Thomas Gjærum, Hege Nornes, Helga 

Elisabeth Instanes, Torstein Eidnes Mellem 

 

Sak 1/24 Tiltaksplan 

Gjennomgang av tiltaksplan for klubben i forbindelse med søknad på aktivitetsmidler 

o O-challenge i mai/juni (skolepsrinten) 

▪ Mangler arrangører 

Vedtak: arrangeres ikke i år 

o Finn-frem dagen  

▪ Litt lav rekrutteringseffekt tidligere, men da hadde vi ikke barnegruppe 

Vedtak: Settes tentativt på tiltaksplanen. Trine ser om det finnes en passende dato 

o Barnegruppa  

▪ Nathalie flytter og gir seg som trener. Vil være fire – fem unger igjen i gruppa 

Vedtak: Se på mulighet for å verve foreldre fra gruppa som nye trenere. Lage ferdige opplegg som 

gjennomføres.  

Se på muligheten for å samarbeide med Medkila i sommersesongen og har foreldre derfra som 

trenere.  

o O-skolen i slutten av august 

▪ Mangler arrangører, ingen ungdomsgruppe å rekruttere til 

Vedtak: Arrangeres ikke 

o Grilling etter siste treningsløp før ferien 

Vedtak: Arrangør for løpet tar med pølser og bål 

o Felles reise til arrangementer 

▪ Legge opp til felles opplegg i forbindelse med reise og losjering ved Nord-norsken (16. - 18. 

august) og Vesterålen 2-dagers (KM 14.- 15. sept) 

Vedtak: Torstein E. Mellem Sender ‘’Påmeldings-/informasjonsepost’’ i forkant (4 uker før).  

o Aktivitetscamp 

▪ Leir for ungan 

Vedtak: Står åpent enn så lenge 

o Jukkola 

▪ Langt unna i år 

Vedtak: Deltakelse i regi av klubben utgår 

o O-karusell ifm. fadderuka på UiT 

▪ Liten suksess i fjor 

Vedtak: Utgår 

o Tilbud til elever fra Ungdomsskoler og videregående 

Vedtak: Sende info om terminlista vår i starten av skoleåret H2024, 30 kroner per kart i deltagelse, 

beskjed i forkant så vi har nok kart. 



Mulighet for å la postene henge ute et par dager lenger, for at elevene kan løpe på dagtid før de 

hentes inn. 

o Skolegårdskart 

▪ Natalie har oversikten over hvilke skoler som har monterte poster 

Vedtak: Trine sjekker og melder videre til Lasse 

o Nybegynnerkurs for voksne 

Vedtak: Trine arrangerer 

o Verdens orienteringsuke (18. - 26. mai) 

Vedtak: Arrangerer Finn frem-dagen 26. mai som ett ‘’verdens orienteringsuke’’ arrangement 

o Turorientering  

▪ Utfordring: Finne rullestolvennlige turer for å få støtte for grønne turer 

• Trenger 3 turer for å utløse støtte 

o Forslag: Rundt Trondenes kirke/museet 

o Forslag: Gressholman 

o Og ett tredje dersom mulig 

Vedtak: Hege Nornes og Helga Instanes står som ansvarlige.  

Kanebogen og Harstad skole brukes som skolekart. 

Trine sender inn søknaden 

o Skolekart 

▪ Mulighet for støtte til nye kart og oppdateringer 

▪ Natalie ønsker til Grøtavær leirskole 

Vedtak: Prioritere å oppdatere i år (på grunn av ombygginger i noen skolegårder). Trine hører igjen 

med Natalie 

o Stolpejakten 

▪ Kristin gir seg som ansvarlig for stoplejakten. 

Vedtak: Stolpejakten utgår 

o Treningsløp ‘’O-karusellen’’ 

Vedtak: Bjørn Harald setter opp terminliste.  

Oppdatere og legge ved arrangørinstruks. 

Ingvild oppdaterer postkodene på arrangørinstruksen. 

o O-teknisk trening på mandager 

Vedtak: Utgår som terminlagt aktivitet, med mulighet for o-karusellarrangøren å legge inn tekniske 

elementer/alternativer. 

o Bymesterskap 

Vedtak: Søndag (22. september) etter KM natt. Formfaktor blir Nær o-løp. 

o Vintertrening 

▪ Siste trening 19. mars eller uka etter påske 

▪ På skiorientering: Sende melding til Medkila om at det skjer 

Vedtak: Intensjon om å arrangere på høst/vinter 2024 også 

o Kick-off 

Vedtak: Utgår i år 



o MorO-løp/sesongavslutning 

▪ Siste tirsdag før nattløpene begynner 

Vedtak: Ingvild arrangerer 

o Trener-1 kurs 

▪ Tas ved behov 

▪ Ingvild hører med Silje og Kristian ifm. barnetreninger 

Vedtak: Ingvild blir ansvarlig for politiattester 

o Karttegnerkurs 

Vedtak: Arrangeres ikke av klubben i år 

Andre punkter i tiltaksplanen 

o Arrangere terminfestede løp 

▪ Klubben avholder KM-natt og ett nær O-løp 

o Kartarbeid 

▪ Hans og Trine tar fortløpende oppdateringer/kartarbeid 

o Ajourholde epostgruppa  

▪ Trine har tilgang, kan legge til nye fortløpende 

o Hålogalandsstafetten 

▪ Står på planen, måle interesse etter hvert 

Sak 2/24 Lagerplass  

Forslag fra Årsmøte om å bli med Medkila som medeier i nybygg, tilby kapital og arbeidskrefter. 

Dette vil gi sikker lagringsplass fremover, men merarbeid/-utgifter i forbindelse med blant annet byggeprosess, 

vedlikehold og styrearbeid. 

Vedtak: Lasse og Bjørn Harald kontakter Medkila for å høre om planene fremover og melde interesse 

Sak 3/24: Terminliste 

Vedtak: Bjørn Harald setter opp terminliste med innspill fra tidligere saksbehandling 

Sak 4/24 Arrangere KM natt (21. og 22. september) 

Vedtak: Lasse Skalle og Ole Thomas Gjærum er løpsarrangører og kaller inn til løpsmøte. 

Sak 5/24 Informasjon om overgang av nettsideleverandør til Spond 

Torstein informerte styret om at nåværende nettsideleverandør, Spoortz, blir kjøpt opp av Spond. Dette 

innebærer lite praktisk betydning for klubben. 

 


